
Fra: Kenneth Hemnes <kenneth.hemnes@gmail.com> 
Sendt: 07.06.2023 07:08:38 
Til: Elin Brekke <elbr@karmoy.kommune.no> 
Emne: Re: Sak 23/3037-13 - oppmåling settes på vent 

Så flott, da skal vi få utformet og sendt endringssøknaden idag, senest imorgentidlig, slik at du 
ikke trenger å ha det på listen din så lenge, da du sikkert har mye arbeid i hverdagen ellers. 

Og selvsagt greit for oss å redusere tidsfristen. For vår del trenger vi bare å vite datoen og 
klokken det passer deg noen få dager før, slik at vi kan rekke å være hjemme fra jobb det 
tidspunktet. En formiddag ca 10.00 som du hadde, passer veldig greit evt � 

Takker for det, da bruker vi bare skissene for illustrasjon, sammen med noe foto og argumenter, 
slik at endringen som ønskes, blir lettere oversiktig for saksbehandlingen. 

Ha en fin dag, så snakkes vi igjen � 

Vennlig hilsen 
Kenneth 

ons. 7. jun. 2023, 08:58 skrev Elin Brekke <elbr@karmoy.kommune.no>: 
Hei! 

Det er helt i orden. Jeg setter saken på pause fra og med i dag, så vil den være parkert til 
eventuelt nytt vedtak med endring � Dere trenger ikke å informere meg når den er vedtatt, 
for jeg vil fortsatt stå på saken og vil motta alle oppdateringer/endringer i den. 

Er det forresten OK for dere at varsel om ny oppmålingsforretning vil ha en kortere frist enn 
de lovpålagte minimum 2 ukene? Det betyr at når saken skal gå videre, så varsler jeg dere om 
at oppmålingsforretningen vil finne sted om 7 dager, for eksempel. 

Det er også helt i orden at dere bruker vedleggene jeg sendte, men som nevnt i brevet så er 
disse kun skissert og ikke hundre prosent nøyaktig. 

Med vennlig hilsen 

Elin Brekke 

Avdelingsingeniør 

E-post: elbr@karmoy.kommune.no 
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Tlf: 52857144 

Rådhuset, postboks 167, 4291 Kopervik | karmoy.kommune.no 

Fra: Kenneth Hemnes <kenneth.hemnes@gmail.com> 
Sendt:onsdag 7. juni 2023 08:44 
Til: Elin Brekke <elbr@karmoy.kommune.no> 
Emne: Sak 23/3037-13 - oppmåling settes på vent 

Hei Elin, takk for hyggelig møte, og rettledningen videre. 

Angående denne oppmålingen, så vil vi gjerne søke om muligheten for endringen vi snakket 
om. Vi sender en søknad om endring i tillatelse nå. Om det da er greit for deg, om at vi 
avventer med datoen for oppmåling, til vi har fått tilbakemelding på søknaden? 

Jeg kan sende mail tilbake til deg så snart det er vedtatt, slik at du kan legge det i din plan. 

Er det greit om jeg bruker de 2 vedleggene som har skissert godkjent areal og det areal det 
søkes om? At jeg kan referere til de for lettere oversikt for saksbehandlerne? 

Vennlig hilsen 
Kenneth Hemnes 
99703370 
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